
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Το    ενώνει 2 λέξεις που διαβάζονται σαν μία!  
Μπαίνει μετά από τις λέξεις: 

Αγια-, Αϊ-, γερο-, γρια-, θεια-, κυρα-, παπα-, μπαρμπα-, μαστρο-   
και ακολουθούν ονόματα ανθρώπων. Τότε η 1η λεξούλα ΔΕΝ 

ΤΟΝΙΖΕΤΑΙ! 

Σήμερα μάθαμε πότε 
χρησιμοποιούμε το 

 

θυμάμαι 
ακόμα πως 

βάζουμε 

 και στο 
κόψιμο της 
λέξης στην 
άκρη της 
γραμμής, 

όταν αυτή 
δεν χωράει 
και  πρέπει 
να κοπεί. 

 

 

 

 

Παραδείγματα: 

1.Ενωτικό στον συλλαβισμό. 

γαϊ-δού-ρι   /  τα-ξι-δεύ-ουν 

2.Ενωτικό, στην άκρη της 
γραμμής. 

 

 

3.Ενωτικό  με μικρές, άτονες 
λέξεις: 

Αγια-Μαρίνα 
Αϊ-Γιάννης 
γερο-Νικόλας   
θεια-Μαριγώ  
κυρα-Λένη  
παπα-Θανάσης 
μπαρμπα-Γιώργος  
μαστρο- Κώστας  
 

 

Το 
είναι μια 

μικρή γραμμή, 
που ενώνει 
συλλαβές. 

Το βάζουμε  
όταν 

συλλαβίζουμε  
μια  λέξη!!!   
Μπαίνει για 

να ενώσει τις 
συλλαβές της. 

Σωτηρία  Κίτσιου 
https://ola-en-taxi.weebly.com/ 

 

Ήθελα να πάμε μια 
μεγάλη  βόλτα,   αλ- 
λά  η μαμά ήταν αρ- 
ρωστη! Θα πάμε  αύ- 
ριο όμως! 
 

https://ola-en-taxi.weebly.com/6epsilon943mualphasigmatauepsilon-941tauomicroniotamuomicroniota.html


  

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ώρα  για  εξάσκηση  στο ενωτικό. Είναι 3 διαφορετικές περιπτώσεις! 
Μελετήστε πρώτα την 1η σελίδα με τους κανόνες! Αν κάτι δεν το 

καταλαβαίνετε, δείτε πάλι τα παραδείγματα. Να θυμάσαι: 

1. Συλλαβισμός 
2. Κόψιμο λέξης στην άκρη της γραμμής 
3. Με μικρές-άτονες λέξεις που τις ακολουθούν πάντα ονόματα 

 

 

Σωτηρία  Κίτσιου 
https://ola-en-taxi.weebly.com/ 

 

1.ΣΥΛΛΑΒΙΖΩ  ΚΑΙ  ΕΝΩΝΩ   ΜΕ ΤΟ  ΕΝΩΤΙΚΟ  ΤΙΣ  ΣΥΛΛΑΒΕΣ: 

άγγελος ______________________         εκδρομή __________________________ 

Πέμπτη _______________________        γιατρεύω _________________________ 

Παρασκευή ____________________         οικογένεια ________________________ 

μαντεύω ______________________         Νοέμβριος ________________________ 

2 και 3. ΕΝΩΝΩ   ΜΕ ΤΟ ΕΝΩΤΙΚΟ  ΤΗΝ ΚΟΜΜΕΝΗ   ΛΕΞΗ  ΠΟΥ  ΔΕΝ  
ΧΩΡΑΕΙ  ΣΤΗΝ  ΑΚΡΗ  ΤΗΣ  ΓΡΑΜΜΗΣ 

ΚΑΙ 
ΤΙΣ  ΜΙΚΡΕΣ , ΑΤΟΝΕΣ  ΛΕΞΕΙΣ  ΠΟΥ  ΤΙΣ  ΑΚΟΛΟΥΘΟΥΝ  ΟΝΟΜΑΤΑ: 

 

Βάλε  το  ενωτικό, όπου  πρέπει στο παρακάτω κείμενο; 
Ο  Λουκας   και  η   Χαρα   ετοιμαζο 
νται  για  το  πανηγυρι  στο   μονα 
στηρι του Αι Γιαννη. Θα συναντη 
σουν  τον  παπα Νικολα  που 
λειτουργει και στην Αγια Μαρινα,  
στο  κοντινο  χωριο. Τα  παιδια  θα  
παιξουν εκει  εξω  στην  αυλη  και 
την επομενη μερα  θα πανε στο   εκ 
κλησακι  του  Αι Γιωργη. Χαιρο  
νται, γιατι θα  βρουν τους αγαπημε 
νους τους, την κυρα Γεωργια  και 
τον  μπαρμπα  Νικολα. 
Το  βραδυ  θα  ψησουν   παιδακια 
και θα μαζεψουν τσαι του βουνου. 
Το πολυ  φαι δεν κανει καλο! Θα προ 
σεξουν, γιατι με  βαρυ  στομαχι θα 
εχουν  αυπνιες… 
 
    

Παιδιά, όποιος  
βιάζεται  

σκοντάφτει! Ξέχασε 
να βάλει τόνους και 

διαλυτικά!  
Συμπληρώστε  με 

προσοχή!!! 

https://ola-en-taxi.weebly.com/6epsilon943mualphasigmatauepsilon-941tauomicroniotamuomicroniota.html

